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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #14
Tisdag 1 april, 17:01
å Biblioteket, KTH

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Wilma öppnar mötet 17:14.

1.2 Val av mötesordförande

Elinor Fligman nominerar Wilma Selander till mötesordförande.

Mötet väljer Wilma Selander till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Nella Siitonen nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Hannah Storch
Isabella Stillström

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling

Justeras:

Hannah Storch

1 Justeras:

Isabella Stillström
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Val av justeringspersoner och justeringsdatum

”Jag nominerar mig själv!”, säger Hannah Storch. Wilma nominerar Isabella
Stillström till justeringsperson. Isabella godtar nomineringen.

Mötet väljer Hannah Storch och Isabella Stillström till justeringspersoner.

Filip föreslår att sätta den 15 april till justeringsdatum.

Mötet väljer den 15 april till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

På föregående möte behandlade mötet ett antal motioner och planerade in-
för Val-SM. Styrelsen planerade även alumnistyrelsemiddagen som blev en
lyckad kväll.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

Medan styrelsen hugger in på Isabellas hembakade och kladdiga kladdkaka
går Elinor igenom månadsrapporter för månaden.

KG hade en öppen fixarkväll med ett stort antal externa. De har även valt in
ny DA2 och nya PA3. I slutet av mars började de arbete med merch. Kom-
mande månad kommer arbetet med merch att fortsätta och designa märken
med den nya sektionsmaskoten.

Fø Fhar bakat fika till Elektros elprojmässa och haft 100 fadderintervjuer. De
har även haft möte med kanslierna om lokalkostnader och diskuterat förra
årets mottagningsenkät. Vidare har de hanterat schemakrockar och lyckats
fått alla lokaler de vill ha. Fø Fhar även löst problemet med transformator-
bleck till n0llebrickorna. Kommande månad ska de bland annat diskutera
mottagningsregler på mottagningsrådet.

INA har under månaden haft det lugnt förutom en takeover på styrelsens
Instagram. Posten blev vakantsatt på SM men INA har hört att det finns

2Driftansvarig
3Projektansvarig

Justeras:

Hannah Storch

2 Justeras:

Isabella Stillström
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potentiella kandidater till Maj-SM. Nu när solen kommit fram och det är
varmt ska INA anordna fler event.

Mötet tar en runda runt bordet.

Nella har skrivit nyhetsbrev, månadsuppdatering och ska lägga upp Isabellas
appendix inlägg på Instagram. Hon ska även till ortopeden på fredag och få
veta om hennes knä mår bra eller ej.

Elinor mår bra men är trött och berättar att hon typ inte har sovit sedan
Finland. Hon har varit på träningsläger i Karlstad i helgen med fotbollslaget.
Elinor och Wilma var i söndags på öppet hus och hållit en presentation med
Wilma och Masimilliano Colarieti Tosti för potentiella framtida Medtekare .

Wilma mår också bra och var hemma i helgen och firade mamman sin. Hon
har svarat på tusentals mejl och varit på öppet hus. Wilma har sedan senast
jobbat på tentapuben och varit mycket i kontakt med THS4.

Douglas säger att det är okej och att han har bokfört och svarat på mejl.

Isabella mår bra och har inte gjort så mycket förutom att ha varit på SM.
Hon har dock planerat Funq och försökt plugga. Isabella säger att hon gjort
mycket annat än att just plugga.

Filip berättar att han mår bra och har skrivit protokoll.

Ester säger att det är bra med henne och att hon har fokuserat på plugget
på sistone.

Hannah mår bra och har jobbat mycket senaste tiden. Hon berättar att
hon och Ester ska fixa klart mappen på Google Drive som ska innehålla
anteckningar från kurser på programmet. De ska prata med studienämnden
om de skulle vilja sköta adiminstrationen av mappen.

4 Diskussions- och beslutspunkter

4.1 Representationer

Styrelsen har blivit inbjudna till Indeks5 Porters Gasque, Arkiteks6 Fire
Festival och THS Vårbal. Mötet ska reda ut vilka som ska gå på dessa till-
ställningar.

4Tekniska högskolans studentkår
5Sektionen för Industriell ekonomi
6Arkitektursektionens

Justeras:

Hannah Storch

3 Justeras:

Isabella Stillström
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4.2 Verksamhetsberättelse

Styrelsen ska börja skriva på verksamhetsberättelsen och funderar över verk-
samhetsmålen har uppfyllts för året. Mötet går igenom varje mål en i taget
och diskuterar.

4.3 Överlämning

Wilma berättar att styrelsen ska ha en överlämning med kommande styrelse
den 27 april och att det även är dags att boka in enskilda överlämningar med
sina efterträdare.

4.4 Teambuilding på Douglas landställe.

Ännu en gång har teambuildingplanerna gått i kras, i och med att flera inte
kan följa med till Douglas landställe7. Styrelsen ska försöka lösa de krockar
som har skett, men har en reservplan att hänga i Stockholm på söndag.
Isabella berättar att hennes landställe kanske kan funka och mötet planerar
för att eventuellt åka till Isabellas landställe.8

4.5 PNS

Elinor berättar att det sista PNS #5 kommer att vara ett överlämningsmöte
och kommer att hållas den 9 april. Elinor har fått in ett antal punkter från
PNS-medlemmar som de vill ska behandlas under mötet, vilket är roligt.

5 Övriga frågor

Wilma vill att alumnistyrelsegasquen ska gås igenom. Filip och Douglas tar
på sig ansvaret att fixa en handlingslista på Snabbgross. Isabella tar på sig
ansvaret för bingot under kvällen.

6 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer att vara ett lunchmöte den 16 april.

7Den eviga kampen mellan landställe vs lantställe. Ordförande och undertecknad trotsar
Svenska Akademin denna gång.
8Det slutade me ytterst trevlig middag och bowling för styrelsen.

Justeras:

Hannah Storch

4 Justeras:

Isabella Stillström
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7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Wilma Selander avslutar mötet 20:03.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Wilma Selander
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Hannah Storch

5 Justeras:

Isabella Stillström
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